
Skolebestyrelsesmøde LANGÅ SKOLE 

Torsdag den 10. december 2024 

Kl.: 17.00 til 19.00 

STED: Personalerummet 

Vi holder juleafslutning, sidst i mødet 

ORDSTYRER: Torben 

Fraværende: Jes Harfeld 

REFERAT: 

Nummer Emner Forventet 

tid 

209 
Godkendelse af referat 

Godkendt  

5 minutter 

210 
Elevrådet 
Juniorklub 

Elevrådet har lavet en undersøgelse vedr. juniorklub.  

De vil gerne låne ungdomsklubbens lokaler og bruge den på andre 

tidspunkter til en juniorklub.  

Det er en politisk beslutning, om der kan blive økonomi til det. Vi ved det ikke 

endnu. 

God tanke at bruge det vi har i forvejen 

Vil gerne starte en juniorklub, da de synes at ml. trin mangler. Forslag fra 

elevrådet, der skal drive det på frivillig basis, så det ikke er en del af SFO’en. 

Kunne man lave en forening? 

Det skal være efter skole. Derfor kan SFO ikke bruges. 

5 minutter 

211 
Drøftelse af skolebestyrelsens arbejde, ved Torben 

Opfølgning fra sidste gang.  
Udlevering af skolebestyrelsens håndbog. 
Opfølgning på kursus. 

Flyttes til næste gang 

20 minutter 

212 
Budgetproces og orientering om nuværende beslutning. 
Vi forventer at få tilsendt yderligere materialer fredag. Vi får mulighed for at 

komme med en udtalelse til forslaget. 

Vi har frist til 2.januar ift. at komme med en udtalelse med de tanker og 

perspektiver, vi har.  

Input hertil fra hele bestyrelsen 

Torben samler det hele og udfærdiger et skriv sammen med Morten, der 

sendes ud til hele bestyrelsen for kommentarer.  

20 minutter 



Nummer Emner Forventet 

tid 

213 
Årsberetning fra skolebestyrelsen 
Status og hvad gør vi nu. 

Line, Heidi og Sara 

5 minutter 

 
PAUSE 

15 minutter 

214 
Klasseråd/forældreråd 
Forslag: Kan vi engagere forældre i forældrerådene i skolen, støtteforening 

mm. 

10 minutter 

215 
Meddelelser fra skoleleder 
SFO, lofter og lys 

Vi har fået tilbud om at få renoveret vores lofter og lys i SFO gennem en 

energipulje. Det går i gang og er færdig inden marts, hvor førskolebørnene 

kommer 

HDS og KREA er ved at være klar til at blive taget i brug efter juleferien. 

Alarmsystemer 

På baggrund af vores henvendelser er der en dialog mellem ejendomsservice 

og skolerne, om hvad der skal ske ift. evt. nyt system, hvordan vi skal forholde 

os i forskellige nødsituationer indtil da.  

Vi afventer stadig svar.  

Orientering om fortsat arbejde med kommunikation 

Vi har entreret med kommunikationsafdelingen fra kommunen for at styrke 

vores kommunikation udadtil. Der er møde på torsdag 

Ros til juleskriv fra ledelsen samt opslag på LinkedIn ifm. juletræer og musik 

på gangene 

10 minutter 

216 
Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 
Medarbejderrepræsentanterne. har været på kursus i MED 

Lucia på fredag 

Det er december med alt, hvad det indebærer. 

5. minutter 

217 
Meddelelser fra formand og medlemmer 

Torben sender referatet af skolerådsmøde, når det er klart. 

5 minutter 

218 
Punkter til næste møde 

Punkt 211, 214 

Opsamling på budget 

Årshjul til skolens principper 

5 minutter 

Næste skolebestyrelsesmøde onsdag den 29.01.2025 klokken 1700 til 1900. 


